
Redakčná rada Fiľakovských zvestí – Füleki Hírlap 

 

Z á p i s n i c a 

 

z elektronického rokovania Redakčnej rady Fiľakovských zvestí – Füleki Hírlap  

prebiehajúcom počas januára 2023 

 

 

Počet členov rady: 7 

Prítomní: komunikácia prostredníctvom emailov 

Neprítomní: - 

 

R o k o v a n i e : 

 

Rokovanie Redakčnej rady (RR) Fiľakovských zvestí – Füleki Hírlap iniciovala predsedníčka 

rady. Prebiehalo v elektronickej forme prostredníctvom emailovej komunikácie: 

 

1) Otvorenie  

2) Obsahová náplň aktuálneho čísla novín 

3) Diskusia 

4) Záver  

 

K bodu č. 1) Otvorenie zasadnutia 

 

 Predsedníčka otvorila rokovanie redakčnej rady emailom s výzvou na predloženie návrhov 

rady do aktuálneho čísla novín. 

 

 

K bodu č. 2) Obsahová náplň aktuálneho čísla novín 

 

Predsedníčka zaželala členom rady úspešný štart do nového roka. Prítomní sa dohodli, že 

v prvom tohtoročnom čísle dajú priestor na titulnej strane primátorovi na rozhovor o zhodnotení 

roka a plánoch na nový rok. Z oddelenia ekonomiky MsÚ prišla žiadosť o uverejnenie oznamu 

o odpredaji majetku mesta, prítomní ju schválili. Redaktorka Cíferová uzavrie témy rozhovorov 

s laureátmi mesta rozhovorom s Monikou Halamovou, na ktorý jej prítomní schválili celú stranu. 

Predsedníčka spracuje tabuľku o tom, komu boli v novom rozpočte schválené dotácie z mestskej 

kasy. Navrhla tiež spracovať článok o prehľade vlaňajšieho roka z hľadiska rozvoja mesta 

a investícii samosprávy, s ktorým členovia súhlasili. Ostali dve nespracované zasadnutia 

zastupiteľstva z decembra, na ktoré budú potrebné 1,5-2 strany. V meste sa zvyšujú dane 

a poplatky, tému sa navrhla spracovať členka rady Emese Szvorák, ktorá sa jej venovala vo vlastnej 

reportáži v práci. Ostatní jej tú možnosť odsúhlasili. Článok o zhrnutí roka si zaslalo aj Hradné 

múzeum, stranu o športových novinkách spracuje predsedníčka. 

 

K bodu č. 3) Diskusia 



 

Zúčastnení sa dohodli byť v kontakte počas celého mesiaca a priebežne konzultovať 

ostatné prípadné témy a čitateľské listy. Obsahová náplň bola schválená bez pripomienok. 

 

K bodu č. 4) Záver 

 

 Po prijatí všetkých dohodnutých materiálov predsedníčka na tento mesiac uzavrela 

rokovanie o príprave novín. 

 

 

Zapísala: Mgr. Klaudia Mikuš Kovácsová   
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